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Frida Mattsson

Från: Insyn Sverige - Stockholms stad - Kungsholmens stadsdelsnämnd 
<no_reply@insynsverige.se>

Skickat: den 3 maj 2022 15:29
Till: Administration SD08 INFO
Ämne: Inkommet medborgarförslag från insynsverige.se

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Rubrik: Möjliggör basketspelande på Kungsholmen 
Förslag: 
Kungsholmen Basket är en av Sveriges största basketklubbar. Då det sakans halltider och därmed vettiga 
träningstider som gör att klubbens spelare är konkurrenskraftiga gentemot andra klubbars spelare måste 
något göras. En sak som staden snabbt kan göra är att se till att alla utomhusarenorna för basket rustas. På 
detta sätt kan bakset åtminstone spelas utomhus. Kronobergsparkens övre basketplan och St Eriks 
gymnasiums skolgård två prioriterade basketplaner som behöver rustas upp med t.ex. gummibeläggning 
och ordentliga basketkorgar. Utöver dessa två vill vi att varje skolgårds basketkorgar ska vara 
anständiga.Det är orimligt att all idrottssatsning ständigt går till att hålla fotbollsplanerna i gott skick, senast 
läser vi att ännu en fotbollsplan iordningställs med konstgräs på Stadshagen. I Sverige har vi något som 
heter likhetsprincipen det innebär att kommuner och regioner inte får behandla kommunmedlemmar olika, 
alltså får inte Stockholms stad behandla basketspelare annorlunda än fotbollsspelare. 
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